
prijavijo drustva, zveze in zavodi, ki 
se ukvarjajo s sportno dejavnostjo, 
pa tudi organizacije invalidov, ki iz
vajajo sportni program zanje. Pro
grami se delijo na sportno vzgojo 
otrok, mladine in studentov, na re
kreacijo, vrhunski sport in razvojne 
naloge v sportu. Tretji razpis so na 
obcini Sveti Andraz pripravili za vsa 
ostala neprofitna drustva, katerih 
osnovna dejavnost nista ne kultura 
ne sport, nanj pa se lahko s svojimi 
programi prijavijo tudi dobrodelne 
organizacije. Za najboljse programe 
je na voljo osem tisoe evrov. Za or
ganizacijo javnih prireditev, ki pro
movirajo obcino, torej turistienih, 
kulturnih, sportnih, rekreativnih, 
okoljevarstvenih in humanitarnih, 
kakor tudi za pripravo razstav, sej
mov, karrievalov in koneertov ter 
ozivljanje Ijudskih obieajev in doma
ce obrti, je obeina skupaj namenila 
tri tisoe evrov. Petra Breznik, sve
tovalka za druzbene dejavnosti na 
obcini Sveti Andraz, drustvom pri
poroea, da vloge dobro pripravijo, 
saj se bode ocenjevale po tako ime
novanih kriterijih za vrednotenje 
programov, kar pomeni, da bode 
sredstva podeljena najboljsim. 

SD 

,... ... . _-_.. . 
mesto evidentno, da obcina tozbe 
z EM Gradom ne bo izgubila. Verje
tno je bilo iz tega razloga tudi takoj 
preklieano pooblastilo odvetniski 
druzbi Ceferin, ki je do tedaj zasto
pala obcino. Sedanji odvetnik obci
ne pa je zatrjeval, da je poravnava 
v tej pravdi najboljsa izbira. Ce je 
zadeva tako legitimna in nesporna, 
se sprasujem, zakaj je bila seja, na 
kateri smo obeinski svetniki odlo
cali 0 poravnavi, za javnost zaprta. 
Po mojem prepricanju obcini v tej 
zadevi iz proraeuna ne bi bilo treba 
placati niti evra. Ni cud no, da se po 
Destrniku sirijo govorice, da gre za 
krajo desetletja," razmislja Horvat. 

"Poravnava je za 
obcino stran vden 
denar14 

sogovomik dodaja, da sedanji 
zupan Puksic pri prikazu eene za 
nakup obeinskih prostorov v novi 
poslovni stavbi zavaja. "Ce bi ku
pili prostore po predpogodbi, ki 
jo je deeembra 2011. sklenil Puksie, 
bi za kvadratni meter placa/l 2.080 

evrov. Kar skupaj z DDV za 638 m' 

pozomost, da bi obtani Uesll'rllKll spre91euuu TIU :suv """"u","v "v. "v._vv. 

To poble z izborom besed, ki niso vredne poloZaja zupaf1(l.lI 

znese dobrega 1,3 milijona evrov. 
Ko je obcino vodil zupan Vladimir 
Vindis, je obcina 461 m' prostorov 
kupila za eeno 595.000 evrov ali 
1.290 evrov za m' z DDV. Za mili
jonsko poravnavo pa niti zupan 
Vindis niti nekdanji obeinski svet 
ne nosita odgovornosti, ker se je 
zanjo odlocil sedanji zupan Puksie 
. s svojimi svetniki. Preprican sem, 
da je to za obcino vstran vrZen de
nar. Pricakujem rebalans proracu
na 5 postavko, namenjeno izplacilu 
poravnave, in verjetno s postavko 
za nakup vozila PGD Desenei. Tako 
bomo svetniki prisiljeni potrditi 
rebalans z milijonsko poravnavo. 
V nasprotnem primeru nam bo 
zupan oeital, da smo proti gasilske
mu vozilu. Ceprav se z milijonskim 
zneskom poravnave nikakor ne 
morem strinjati." 

o gasilskem vozilu in 
Otmarjevi hisi 

Horvat ne more spregledati 
ocitka, da bi lahko obcina denar 

namesto za nakup Otmarjeve hise 
namenila za nakup novega gasil
skega vozila za PGD Desenei. "Kot 
zupan bi Puksic moral vedeti, da ni 
mogoce gasileem nakazati denar
ja, ki je bil v proraeunu namenjen 
za nakup Otmarjeve hiSe. V letu 
2018 so bila PGD Desenci sredstva 
za nakup gasilskega vozila naka
zana. Za leta 2019 je po pogodbi, 
podpisani med PGD Desenci in 
obcino, predvideno financiranje 
vozila iz obCinskega proraeuna v 
znesku 42.000 evrov. Teh sredstev 
nikakor ni bilo mozno izplaeati v 
letu 2018. Investicija gasilskega av
tomobila je vredna 178.000 evrov, 
iz obeinskega . proraeuna bo delez 
financiranja 118.000 evrov. 60.000 

evrov mora drustvo zbrati z dona
eijami in po razpisu uprave za zas
cito in resevanje. Gasilci s svojim 
prostovoljnim delom si takSnega 
odnosa ne zasluzimo. 

Nakup objekta sredi Destrni
ka (Otmarjevo hiso) pa bi lahko 
zupan Puksie izvedel ze v davni 
preteklosti, vee kot 20 let nazaj. 
Vendar se takrat ni znal dogovoriti 

2010 tik pred volitvami noJel530.ooo evrov kredita za ureJa11Je 
infrastrukture v"Podprsaku", to je delu Vintaroveev. Kredit v 
znesku 1,26 milijona evrov se je res noJel v casu iupana VindiSa, 
a je vse potrebno zanj predhodno pripravila PukSiceva garnitura 
in izsiljevala, da se ga najame. Sredstva iz tega kredita so se 
. porabila za nakup obCinskih prostorov, obCinski del investicije 
vrtea (725.000 evrov smo sieer za vrtee pridobili po razpisu), 
izvedla se je energetska sanacija sole in .kupila oprema za obCinske 
prostore. V se to nam je uspe/o realizirati ui denar, ki bi ga PukSic 
drugace namenil samo za nakup obCinskih prostorov." Horvat se 
pojasnjuje, da ne drii, da je pogodba s Petrolom kredit, ampak gre 
za dolgoroeno partnerstvo, skZenjeno za ogrevar!fe javnih objektov. 
"Cena ogrevanja as s telovadnieo, Volkmeljevega doma kuZture, 
gasilskega in zdravstvenega doma znaSa pribliino 40.000 evrov 
na leto. Pogodba je sklenjena za dobo 20 let. Ne pozabimo, da je 
Petrol investiraZ vec kot 400.000 evrov v ogrevalni sistem, zato 
iz obCinskega proraeuna za to investieijo denalja ni bilo treba 
namenjati. Po preteku pogodbe eeloten sistem geosond preide 
v last obCine in se na dolgi rok drastieno znila eena ogrevanja. 
V primeru Petrola ne gre za nobeno zadolievanje, temvec za 
dolgoroeno nalowo. Po vzgledu Destrnika kar veliko podravskih 
obcin sledi z enakimi investicijami. Ker pa je biZ Destrnik prvi, 
preostali de/ajo sedoJ pod manj ugodnimi pogoji. V prejsnjem 
mandatu se obCina Destrnik ni zadolZevala." 

z lastnikom. Po prieevanjih se je 
celo noreeval iz njega. Menim, da 
je pray, da se agonija stem objek
tom pri gasilskem domu koncuje. 
V predvolilnem easu smo vsi go-

vorili 0 namenu tega prostora za 
investicijo doma upokojeneev. 
Zanimivo, da je Puksie to zacel 
pozabljati." 

Mojca Zem/jaric 

Tmovska vas • Zupan Alojz Benko za'torek sklical izredno sejo obCinskega" sveta 

»To je hil noz V hrhet« 
Na seji, ki bo iaprta za javnost, bo Zupan s svetniki skuSal danes razjasniti in resiti ocitna nesoglasja, ki so vodpa do up ora celo v lastnih vrstah. 

Ko so trnovski svetniki na . 4. seji 
obeinskega sveta zavrnili predlog 
proracuna za leto 2019, ceprav so 
ga z manjsimi popravki potrdili v 
prvem branju, so pravzaprav zupa
nu Alojzu Benku izrekli nezaupnico. 
Kot smo porocali, so namrec za pre
dlagani proraeun glasovali Ie trije 
svetniki, stirje pa so bili proti. Naj
bolj zanimivo je, da so kar trije od 
teh stirih CIani zupanove SLS, kar 
pomeni, da se mu je na seji zgodil 
pue eelo v lastnih vrstah. 

»PO prvem preseneeenju sem 
zadeve premislil in se odloeil, da za 

torek sklicem izredno sejo obcin
skega sveta. Za javnost bo zaprta, 
da bo lahko vsak brez zadrZkov po
vedal, kar si misli. To na prejsnji seji 
ni bilo nie drugega kot noz v hrbet 
in zdaj se moramo resno pogovori
ti, kako naprej, ee sploh. Ce sem jaz 
problem, potem naj bo jasno; da to 
sploh nisem, in lahko takoj zakljuci
mo. Toda prej bomo razcistili, kaj se 
dogaja, in nasli resitev. Saj smo ven
dar odrasli Ijudje; vec let smo dobro 
delali brez vecjih tezav; ce bomo za
celi capljati na mestu, pa se tega jaz 
ne grem,« je povedal Alojz Benko. 

AL _ 
so 

T rnovski zupan Alojz Benko pram, an je i obCinskim svetom vee let dobro sodeloval in deW, to si Zeli Se naprej, 
steer je bolje, an odstopi. 

v 

Kako naprej, je torej odvisno od 
tega, kako se bo razpletlo na izredni 
seji. Scenarijev je namrec vee: ce bode 
svetniki in zupan nasli skupen jezik za 
nadaljnje delo, bode v Trnovski vasi ta 
mesee sejali se enkrat, in sicer ko bodo 
sprejemali proracun. Teoretieno bi ga 
bilo mozno sprejeti ze na izredni seji. 
Ce bode svetniki in zupan (malo ver
jetno, a vendar) ostali vsak na svojem 
bregu in se bo. zgodba koneala s skle
pom 0 zaeasnem financiranju, je vpra
sanje, ali bo trnovski zupan se vedno 
Alojz Benko. 

SenkaDreu 


